据净证 ECONOMIC REVIEW

月 录 双月刊 · 2020 年第 1 期

研究阐释党的十九大精神

中央环保督察的环境经济效益:来自河北省试点的证据

涂正革 邓 辉 谌仁俊 甘天琦 (3)

去杠杆政策会影响投资者信心吗? 秦海林 高軼玮 (17)

如何"减负"才能促进企业创新? 万 威 李桂娥 (36)

新时代发展经济学研究

企业自生能力与环境污染:新结构经济学视角 郑 洁 付才辉 (49)

数字金融、融资约束与企业创新 万佳或 周 勤 肖 义 (71)

交通运输成本与农业机械化 滕兆岳 李 涵 (84)

互联网普及与中国省内工资差距收敛 胡浩然 张盼盼 张瑞恩 (96)

银行业竞争、市场化利率定价与利率传导效率 黄佳琳 秦凤鸣(112)

企业家精神提升城市全要素生产率了吗? 李 政 刘丰硕(131)

外出务工经历、创业行为与创业绩效 谢 勇 杨 倩 (146)



ECONOMIC REVIEW

A Core Journal in China
A Core Journal in Humanities and Social Sciences in China
A Journal indexed in the CSSCI
A Top Journal in Economics in China
A Journal Financially Supported by the National Social Science Foundation of China

Vol.221 No.1 2020 January/February

Published by Wuhan University

The Environmental and Economic Benefits of the Central Environmental	
Protection Supervision: Evidence from Policy Pilot in Hebei	
Tu Zhengge, Deng I	Hui, Shen Renjun and Gan Tianqi (3)
Would the Deleveraging Policy Affect the Confidence of Investors?	
	Qin Hailin and Gao Yiwei (17)
How Can We Lighten the Burden to Promote the Innovation of Enterprises?	
	Wan Wei and Li Gui-e (36)
Viability and Environmental Pollution: A New Structural Economics Perspective	
	Zheng Jie and Fu Caihui (49)
Digital Finance, Financial Constraint and Enterprise Innovation	
	Wan Jiayu, Zhou Qin and Xiao Yi (71)
Transportation Costs and Agricultural Mechanization	Teng Zhaoyue and Li Han (84)
Internet Popularization and the Convergence of Wage Gap in China	
Hu Haoran,	Zhang Panpan and Zhang Rui-en (96)
Banking Competition, Pricing Strategies Based on Marketized Interest Rate and	
Transmission Efficiency of Interest Rate	Huang Jialin and Qin Fengming (112)
Does Entrepreneurship Improve the Total Factor Productivity of Cities?	
	Li Zheng and Liu Fengshuo (131)
Experiences of Working Migration, Entrepreneurial Behaviors and Entrepreneurial Performance	
Xie Yong and Yang Oian (146)	